
 

Z A P I S N I K 

 sa Osme - posebne sjednice Drugog redovnog (jesenjeg) zasijedanja u 

2017. godini Skupštine Crne Gore 26. saziva, održane 20. i 27. decembra 2017. 

godine 

 

Sjednica je počela 20. decembra u 12 sati i 25 minuta. 

Sjednici je predsjedavao Ivan Brajović, predsjednik Skupštine, a jednim 

dijelom sjednice, zbog spriječenosti predsjednika, predsjedavali su 

naizmjenično Branimir Gvozdenović i Genci Nimanbegu, potpredsjednici 

Skupštine. 

Sjednici su prisustvovali poslanici Demokratskog fronta i poslanik               

mr Aleksandar Damjanović. 

Predsjednik Skupštine je podsjetio da je ovo sjednica u redovnom 

zasijedanju posvećena premijerskom satu i poslaničkim pitanjima i obavijestio 

da je dnevni red sjednice:  
 

PREMIJERSKI SAT I POSLANIČKA PITANJA 

 

 

U okviru premijerskog sata, pitanja predsjedniku Vlade postavili su 

poslanici: 

 

1. Branimir Gvozdenović, ovlašćeni predstavnik Kluba poslanika 

Demokratske partije socijalista Crne Gore: 

„Koliko kontinuirano dobri rezultati koje ostvaruje turizam u Crnoj Gori 

doprinose rastu crnogorske ekonomije i kakvi su konkretni benefiti od turizma; 

koje aktivnosti Vlada Crne Gore planira da sprovede u narednom periodu kako 

bi se Crna Gora dodatno približila našoj viziji visokokvalitetne i u svjetskim 

razmjerama respektabilne turističke destinacije; kakve povlastice i aktivnosti po 

pitanju izgradnje i upravljanja turističkim kapacitetima mogu očekivati domaći i 

inostrani investitori, turistička privreda, aviokompanije, turoperatori i 

najpoznatiji svjetski hotelski brendovi, kojih je u Crnoj Gori sve više?“ 

Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. 

2. Nebojša Medojević, ovlašćeni predstavnik Kluba poslanika 

Demokratskog fronta: 

„Šta ćete konkretno vaša Vlada i Vi lično uraditi da se prevaziđe duboka 

politička, ekonomska i bezbjednosna kriza u Crnoj Gori?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

                                                           
 Izrazi koji su u ovom zapisniku upotrijebljeni za fizička lica u muškom rodu podrazumijevaju iste izraze i u 

ženskom rodu 
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Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Nebojša Medojević, a predsjednik Vlade je odgovorio na 

komentar. 

3. Adrijan Vuksanović, ovlašćeni predstavnik Kluba poslanika Bošnjačke 

stranke, Koalicije „Albanci odlučno“ (FORCA, DUA i Albanska alternativa) i  

Hrvatske građanske inicijative:  

„Želio bih čuti Vaš komentar na saznanja koja imamo da Ministarstvo 

kulture Crne Gore kandidira Bokeljsku mornaricu za UNESCO–vu listu 

nematerijalnog kulturnog blaga, izostavljajući u samom tekstu kult sv. Tripuna i 

ime hrvatskog naroda?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje, a odgovor je 

komentarisao Adrijan Vuksanović. 

4. Mićo Orlandić, predsjednik Kluba poslanika „Socijaldemokrata Crne 

Gore i Liberalne partije Crne Gore“: 

  „Šta Vlada Crne Gore preduzima ili namjerava da preduzme za bolju 

valorizaciju šumskog bogatstva Crne Gore i gazdovanje šumama?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje, a odgovor je 

komentarisao Mićo Orlandić. 

 

Predsjednik Skupštine je konstatovao da je završen dio sjednice posvećen 

premijerskom satu i odredio pauzu. 

 

* * * 

 

Sjednica je prekinuta u 13 sati i 30 minuta, a nastavljena u 13 sati i 45 

minuta. 

 

Prešlo se na dio sjednice posvećen poslaničkim pitanjima. 

 

Mr Milutinu Simoviću, potpredsjedniku Vlade za ekonomsku politiku i 

finansijski sistem i ministru poljoprivrede i ruralnog razvoja, poslaničko pitanje 

postavio je 

 

1. Poslanik Milutin Đukanović: 

 „Kad će početi sa radom fabrika čokolade na Cetinju?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Milutin Simović, potpredsjednik 

Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar poljoprivrede i 

ruralnog razvoja, a Milutin Đukanović je komentarisao odgovor. 
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Zoranu Pažinu, potpredsjedniku Vlade za politički sistem, unutrašnju i 

vanjsku politiku, ministru pravde i rukovodiocu Ministarstva kulture, poslanička 

pitanja postavili su: 

 

1.Poslanik  mr Aleksandar Damjanović: 

1) „Da li je Vlada Crne Gore, odnosno nadležno ministarstvo preduzelo 

aktivnosti u odnosu na tzv. pravni stav Vrhovnog suda Crne Gore SU. I br. 280-

3/15 od 23.12.2015. godine, imajući u vidu da je tim tzv. stavom oštećen veliki 

broj građana, klijenata MFI „Monte Kredit“ DOO?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku, ministar pravde i rukovodilac 

Ministarstva kulture, a mr Aleksandar Damjanović je komentarisao odgovor. 

2) „Šta Vlada Crne Gore, odnosno nadležno ministarstvo radi na 

obezbjeđenju izvršenja Odluke Ustavnog suda U-I br. 22/15 od 22.09.2017. 

godine, kojom je ukinuta odredba člana 218a Zakona o izvršenju i obezbjeđenju, 

a koja je objavljena u Službenom listu Crne Gore broj 76/17 od 17.11.2017. 

godine?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku, ministar pravde i rukovodilac 

Ministarstva kulture, a mr Aleksandar Damjanović je komentarisao odgovor. 

2. Poslanik Milan Knežević: 

„Pošto u kontinuitetu iznosite stavove o sudskom procesu zbog tzv. 

„državnog udara“ i to u pravcu navodnog postojanja materijalnih dokaza, tražim 

od Vas, kao jednog od glavnih kreatora montiranog političkog procesa protiv 

Demokratskog fronta, da saopštite gdje se nalaze oružje i novac koji su trebali 

da se iskoriste na dan izbora 16. oktobra 2016. godine?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku, ministar pravde i rukovodilac 

Ministarstva kulture. 

Poslanik Nebojša Medojević intervenisao je proceduralno povodom 

načina vođenja sjednice predsjednika Skupštine, a predsjednik Skupštine je dao 

potrebna pojašnjenja i odredio pauzu. 

 

* * * 

 

Sjednica je prekinuta u 14 sati i 25 minuta, a nastavljena u 14 sati i 45 

minuta. 
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Predsjednik Skupštine je obavijestio da će se poslanik Nebojša Medojević 

obratiti u ime Kluba poslanika Demokratskog fronta, shodno dogovoru u 

Kolegijumu predsjednika Skupštine, nakon čega je poslanik Nebojša Medojević 

dobio riječ. 

Odgovor na poslaničko pitanje ministra pravde komentarisao je Milan 

Knežević i postavio dopunsko pitanje. 

Proceduralnu intervenciju, povodom postavljenog dopunskog pitanja 

poslanika Milana Kneževića, koristili su Milutin Đukanović i Predrag Bulatović. 

Predsjednik Skupštine je saopštio da dopunsko pitanje nije postavljeno u 

skladu sa Poslovnikom Skupštine, a zatim je nastavljeno postavljanje 

poslaničkih pitanja. 

3. Poslanik Janko Vučinić: 

„Koju ste presudu spremili za Andriju Mandića i Milana Kneževića koji su 

optuženi za farsu zvanu „državni udar“? 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku, ministar pravde i rukovodilac 

Ministarstva kulture, a Janko Vučinić je komentarisao odgovor. 

4. Poslanik Milun Zogović:  

„Na osnovu kojeg propisa je stepen srodstva sa vojvodom Pajom 

Velimirovićem relevantna činjenica za oslobađanje od krivičnog gonjenja lica za 

koje je tužilaštvo smatralo da su imali namjeru da izvrše krivično djelo terorizma, 

a koja su lišena slobode 15. oktobra 2016. godine, a potom volšebno 

oslobođena kako bi im se omogućilo da napuste Crnu Goru?  Stoga Vas pitam 

šta su nadležni organi preduzeli povodom tvrdnji specijalnog državnog tužioca 

Katnića i njegovog pulena svjedoka saradnika Sinđelića da je u Crnoj Gori u tom 

periodu boravilo više od 500 lica (stranih državljana) sa namjerom da izvrše 

„državni udar“?                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku, ministar pravde i rukovodilac 

Ministarstva kulture, a Milun Zogović je komentarisao odgovor. 

5. Poslanik Milutin Đukanović: 

„Koje je pravo ime i prezime svjedoka saradnika u takozvanoj aferi 

„državni udar“, i kada su državni organi bili u saznanju te informacije?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku, ministar pravde i rukovodilac 

Ministarstva kulture, a Milutin Đukanović je komentarisao odgovor. 
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Poslanici Predrag Bulatović i Andrija Mandić intervenisali su proceduralno 

povodom načina vođenja sjednice predsjednika Skupštine i zatražili pauzu radi 

održavanja Kolegijuma predsjednika Skupštine. 

Predsjednik Skupštine je odredio pauzu. 

 

* * * 

 

Sjednica je prekinuta u 15 sati i 35 minuta, a nastavljena u 16 sati i 10 

minuta. 

 Nastavljeno je postavljanje poslaničkih pitanja. 

6. Poslanik Predrag Bulatović: 

„Zašto Ministarstvo pravde i Vi lično nijeste do sada reagovali na udruženo 

djelovanje tužilaštva i suda kojim su, bez pravnog osnova, a samo na temelju 

želje Milivoja Katnića da se lično sveti, oduzeti pasoši liderima našeg političkog 

saveza Demokratskog fronta Andriji Mandiću i Milanu Kneževiću, čime je 

značajno onemogućena međunarodna aktivnost našeg saveza? Takođe, 

interesuje me zašto Ministarstvo pravde, Vi lično i vaš predstavnik u Tužilačkom 

savjetu nijeste preduzeli samoinicijativno nijednu radnju za disciplinsku 

odgovornost, uključujući i zahtjev za smjenom Milivoja Katnića zbog brojnih 

zloupotreba položaja glavnog specijalnog tužioca za progon lidera i funkcionera 

Demokratskog fronta, naših članova i političkog saveza u cjelini (počev od 

imperativnog naloga sudu da se oduzmu pasoši Mandiću i Kneževiću, preko 

nelegalnog angažovanja Mirka Velimirovića da djeluje kao agent provokator, što 

on po zakonu nije mogao biti, uključujući i djelovanje ovog lica da podstiče druge 

za vršenje krivičnog djela kako bi se navodni terorizam napakovao 

Demokratskom frontu. Isto tako zvanično, a očigledno i nezvanično o djelovanju 

navodnih terorista nije obaviješten nijedan nadležni organ za to, pa zaključno sa 

očiglednim instruisanjem od strane specijalnog tužilaštva svjedoka saradnika 

Saše Sinđelića ne samo da lažno svjedoči, već i da sudnicu koristi za političke 

montaže koje se plasiraju u medijima pod kontolom režima). Dakle, da li je 

ovakav vaš odnos prema specijalnom tužiocu rezultat vašeg zajedničkog i 

usaglašenog djelovanja u slučaju takozvanog 'državnog udara'?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku, ministar pravde i rukovodilac 

Ministarstva kulture, a Predrag Bulatović je komentarisao odgovor. 

7. Poslanik Slaven Radunović: 

„Da li ste, kao ministar pravde, zahtijevali od predsjednice Vrhovnog suda 

da se pokrene postupak utvrđivanja profesionalne i krivične odgovornosti protiv 

Borisa Savića, predsjednika Višeg suda u Podgorici, zbog donošenja Rješenja od 

22.11.2016. godine, kojim se Sinđelić Saši određuje status svjedoka saradnika 
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pod lažnim imenom Aleksandar, iako se isti pred sudom legitimisao pasošem u 

kojem stoji njegovo pravo ime Saša, čime je Savić postao član kriminalne 

organizacije koja je montirala proces „državni udar“, za koji se sada sudi pred 

vijećem sudije Suzane Mugoše velikom broju nevinih ljudi?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku, ministar pravde i rukovodilac 

Ministarstva kulture, a Slaven Radunović je komentarisao odgovor i postavio 

dopunsko pitanje:  

„Da li ste znali da se Saša Sinđelić, koji se u Crnoj Gori krio pod lažnim 

imenom Aleksandar, nalazi na crvenoj Interpolovoj potjernici?“ 

Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade za politički sistem, unutrašnju i vanjsku 

politiku, ministar pravde i rukovodilac Ministarstva kulture, dao je odgovor na 

dopunsko pitanje. 

8. Poslanik Andrija Mandić: 

„Da li ste Vi koordinator zloupotrebe državnog aparata u slučaju pukovnika 

Radovana Aleksića, kao što, na sličan način, rukovodite operacijom tzv. državni 

udar?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku, ministar pravde i rukovodilac 

Ministarstva kulture, a Andrija Mandić je komentarisao odgovor. 

9. Poslanica dr Branka Bošnjak: 

„Ko su vlasnici i/ili držaoci 63 zbirke unutar kojih je u postupku 

revalorizacije kulturnih dobara konstatovano da nedostaje 9.415 predmeta i da 

li je tim povodom Uprava za zaštitu kulturnih dobara sačinila izvještaj?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku, ministar pravde i rukovodilac 

Ministarstva kulture, a dr Branka Bošnjak je komentarisala odgovor. 

10. Poslanik Andrija Popović: 

„Što se događa sa bivšim austrijskim zatvorom u Starom gradu Kotor? 

Kada će početi njegova davno najavljena rekonstrukcija i kakav status će imati 

ta stara velelepna zgrada?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku, ministar pravde i rukovodilac 

Ministarstva kulture, a Andrija Popović je komentarisao odgovor. 

11. Poslanica Marina Jočić: 

„Koje ćete mjere preduzeti da se vrati 9000 ukradenih eksponata iz 

Narodnog muzeja na Cetinju i hoće li odgovarati prethodni ministri kulture i 
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direktori Narodnog muzeja u čijem mandatu je izvršena pljačka neshvatljivih 

razmjera?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku, ministar pravde i rukovodilac 

Ministarstva kulture, a Marina Jočić je komentarisala odgovor. 

 

Aleksandru Andriji Pejoviću, ministru evropskih poslova, poslanička 

pitanja postavili su: 

 

1. Poslanik Jovan Jole Vučurović: 

„Pošto ste se prije nekoliko dana pozvali na oktobarsko istraživanje 

Međunarodnog republikanskog instituta, kako biste saopštili da je podrška 

Evropskoj uniji stabilna, kako komentarišete isto istraživanje u onom dijelu koji 

govori o NATO integracijama, odnosno da se članstvu u taj vojni savez protivi 

51% građana, 43% podržava, a 6% nema stav?“  

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Aleksandar Andrija Pejović, ministar 

evropskih poslova, a Jovan Jole Vučurović je komentarisao odgovor. 

2. Poslanik dr Strahinja Bulajić: 

„Da li je izjava predsjednika Demokratske partije socijalista, data nedavno 

u Cetinju i Herceg Novom, da ne treba žuriti sa učlanjenjem u Evropsku uniju, 

već usvajati evropske standarde, prihvatanje realnosti i alibi za činjenicu da 

navodni lider u regionu, Crna Gora, neće ući samostalno, već „u paketu“ kada i 

ostale zemlje zapadnog Balkana, a to znači najranije 2025. godine?“  

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Aleksandar Andrija Pejović, ministar 

evropskih poslova, a dr Strahinja Bulajić je komentarisao odgovor. 

 

Mevludinu Nuhodžiću, ministru unutrašnjih poslova, poslanička pitanja 

postavili su: 

 

1. Poslanica Aleksandra Vuković: 

„S obzirom na nezvanični izvještaj Evropske komisije o trenutnom stanju 

o napretku Crne Gore u poglavljima 23 i 24 koje nam je predočilo Ministarstvo 

evropskih poslova, u kome je izražena zabrinutost u vezi sa porodičnim i rodno 

zasnovanim nasiljem, što nam je potvrdilo i nedavno istraživanje u okviru 

programa „Podrška antidiskriminacionim i politikama rodne ravnopravnosti“ 

koje finansira delegacija Evropske unije u Crnoj Gori, a sprovodi UNDP u saradnji 

sa Ministarstvom za ljudska i manjinska prava, koje je pokazalo da svaka druga 

žena u Crnoj Gori bude žrtva neke vrste nasilja tokom života, molim Vas da nas 

upoznate sa tim kada će tačno početi sa radom Operativni tim za borbu protiv 
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porodičnog nasilja, koji će mu biti zadaci, ko će ga činiti i što očekujete od ovoga 

tima u narednom periodu?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mevludin Nuhodžić, ministar 

unutrašnjih poslova, a Aleksandra Vuković je komentarisala odgovor. 

2. Poslanik Slaven Radunović: 

„Da li ste Vi, ili možda neko drugi iz Vlade, odobrili upis na Policijsku 

akademiju dvanaestorici ljudi koji nijesu prošli propisane testove, a posebno 

psihotest?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mevludin Nuhodžić, ministar 

unutrašnjih poslova, a Slaven Radunović je komentarisao odgovor. 

3. Poslanik Adrijan Vuksanović: 

„Da li je u planu rekonstrukcija zgrade Odjeljenja bezbjednosti Tivat?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mevludin Nuhodžić, ministar 

unutrašnjih poslova. 

4. Poslanik Nebojša Medojević: 

„Koliko je Uprava policije otvorila istraga o korupciji u tužilaštvu i 

sudovima?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mevludin Nuhodžić, ministar 

unutrašnjih poslova, a Nebojša Medojević je komentarisao odgovor. 

5. Poslanica dr Vera Bulatović: 

„Navodni pokušaj terorizma ili tzv. „državni udar“ započeo je tako što se 

Mirko Velimirović, zvani vojvoda Paja, 12. oktobra 2016. godine, a zbog 

Mojkovačke bitke i griže savjesti, prijavio Upravi policije Crne Gore. Povodom 

ovih činjenica tražim da mi odgovorite koja su sva lica od službenika policije 

imala kontakte sa njim i na koje okolnosti od tog datuma pa nadalje; ko je od 

funkcionera Uprave policije, kao i funkcionera Ministarstva unutrašnjih poslova, 

uključujući i ministra, od tada pa nadalje bio upoznat sa radnjama i podacima 

koje je vršio vojvoda Paja ili ih je saopštavao (tu mislim i na sve okolnosti koje 

se tiču skladištenja oružja policije u kući policijskog inspektora Stojkovića). 

Takođe, kako Velimirović nije mogao po zakonu niti od policije, niti od tužioca 

dobiti status tzv. prikrivenog isljednika, interesuje me ko je u ime policije dozvolio 

ovom licu da faktički od 12. oktobra 2016. godine pa nadalje djeluje na taj način, 

uključujući i u policijskim akcijama „Klopka“ preko kojih je i lažiran tzv. „državni 

udar“. Kako je u toku javno suđenje za tzv. „državni udar“, ne postoje razlozi da 

bilo koju informaciju koju tražim proglasite tajnom.“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 
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Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mevludin Nuhodžić, ministar 

unutrašnjih poslova, a dr Vera Bulatović je komentarisala odgovor. 

6. Poslanik Andrija Mandić: 

„Ko je naredio izradu fotoelaborata o oružju koje je policija postavila u kući 

svog visokog službenika uoči održavanja parlamentarnih izbora prošle godine?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mevludin Nuhodžić, ministar 

unutrašnjih poslova, a Andrija Mandić je komentarisao odgovor. 

7. Poslanik Genci Nimanbegu: 

„Koje aktivnosti se preduzimaju u cilju otvaranja novih graničnih prelaza 

između Crne Gore i Republike Albanije, posebno prelaza Sveti Nikola (Shënkoll) 

– Pulaj (AL) i drumskog graničnog prelaza CKLA (Skje) - Zogaj (AL) te Cijevna 

Zatrijebačka (Cem i Trieshit) – Grabom (AL)? Da li je nešto urađeno početkom 

maja, kada sam Vam poslao pitanje u skladu sa članom 50 Poslovnika 

Skupštine? Da li se ovi granični prelazi nalaze u strateškim planovima Vlade Crne 

Gore i koje su prepreke na koje nailazi realizacija istih? Takođe, da li je vaše 

ministarstvo, odnosno Vlada Crne Gore spremna da jedan od ova dva projekta 

kandiduje kao strateški projekat između Crne Gore i Republike Albanije tokom 

prvog poziva Intereg IPA programa prekogranične saradnje Italija – Albanija – 

Crna Gora?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mevludin Nuhodžić, ministar 

unutrašnjih poslova, a Genci Nimanbegu je komentarisao odgovor. 

 

Dr Sanji Damjanović, ministarki nauke, poslanička pitanja postavili su: 

 

1. Poslanik dr Branko Radulović: 

„U kakvom je stanju danas nauka u Crnoj Gori?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dala je dr Sanja Damjanović, ministarka 

nauke, a dr Branko Radulović je komentarisao odgovor. 

2. Poslanica Ana Nikolić: 

„Da li nas možete informisati sa statusom daljeg razvoja Inicijative za 

osnivanje Međunarodnog naučnog instituta za održive tehnologije na prostoru 

Jugoistočne Evrope?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dala je dr Sanja Damjanović, ministarka 

nauke, a Ana Nikolić je komentarisala odgovor. 

 

 

 



- 10 - 
 

Dragici Sekulić, ministarki ekonomije, poslanička pitanja postavili su: 

 

1. Poslanik Janko Vučinić: 

„Da li se u vršenju koncesione aktivnosti UNIPROM-metala ostvaruje javni 

interes i da li se eksploatacija rude vrši na racionalan način, u skladu sa 

zakonom i rudarskim propisima, odnosno na način propisan tenderom o 

koncesijama?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dala je Dragica Sekulić, ministarka 

ekonomije, a Janko Vučinić je komentarisao odgovor. 

2. Poslanik Nebojša Medojević: 

„Šta je plan Vlade za otkup akcija EPCG od A2A i za privatizaciju EPCG?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dala je Dragica Sekulić, ministarka 

ekonomije, a Nebojša Medojević je komentarisao odgovor. 

3. Poslanik dr Branko Radulović: 

„U kakvom je stanju danas industrija Crne Gore?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dala je Dragica Sekulić, ministarka 

ekonomije, dr Branko Radulović je komentarisao odgovor. 

 

* * * 

Sjednica je prekinuta u 19 sati i 35 minuta, a nastavljena 27. decembra 

u 11 sati i 20 minuta. 

 

Dr Srđanu Darmanoviću, ministru vanjskih poslova, poslanička pitanja 

postavili su: 

 

1. Poslanik Milun Zogović: 

„Na kojim saznanjima i dokazima temeljite vaše proizvoljne javno izrečene 

ocjene da je moguće ponovno miješanje Rusije u izborni proces, tendenciozno i 

suprotno diplomatskoj praksi aludirajući da je intervencija već bilo, kao i na 

čemu zasnivate vjeru u demokratski kapacitet institucija samoproglašene 

takozvane države Kosovo u procesu razgraničenja sa Crnom Gorom?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Srđan Darmanović, ministar 

vanjskih poslova, a Milun Zogović je komentarisao odgovor. 

 

Poslanik Predrag Bulatović, u ime Kluba poslanika Demokratskog fronta, 

zatražio je pauzu radi održavanja Kolegijuma predsjednika Skupštine.  

Predsjedavajući Branimir Gvozdenović je odredio pauzu. 
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* * * 

 

Sjednica je prekinuta u 11 sati i 30 minuta, a nastavljena u 11 sati i 50 

minuta. 

 

2. Poslanik Jovan Jole Vučurović: 

„Koliko puta do sada ste Vi i vaše ministarstvo uputili protest, notu ili na 

bilo koji drugi u diplomatskom svijetu poznat način, upozorili ambasadorku 

Sjedinjenih Američkih Država u Crnoj Gori Margaret En Ujeharu da se ne miješa 

u unutrašnje stvari Crne Gore, pošto ona to radi u kontinuitetu, kao što je i 

nedavno, po ko zna koji put to učinila, čestitajući Demokratskoj partiji socijalista 

i predsjedniku te stranke rezultat na lokalnim izborima, a nekoliko dana kasnije, 

u prisustvu ministara Vlade Crne Gore je krajnje neprimjereno govorila o našem 

istorijskom savezniku Rusiji?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Srđan Darmanović, ministar 

vanjskih poslova, a Jovan Jole Vučurović je komentarisao odgovor. 

3. Poslanik Predrag Bulatović: 

„Vi od stupanja na dužnost ministra pa do danas nastupate u pitanjima 

tzv. „državni udar“ kao portparol neke antiruske ili antiopozicione službe i javno 

saopštavate sa važnog državnog mjesta ministra vanjskih poslova da je zvanična 

Rusija bila uključena u pokušaju terorizma u Crnoj Gori prošle godine i to preko 

pripadnika njihovih bezbjednosnih i obavještajnih službi i da je imala saradnike 

i u političkim partijama. Takve stavove vezane za Rusiju od nedavno demantuje 

i Milivoje Katnić, glavni specijalni tužilac, pa Vas pitam da li Vi nešto više znate 

o pokušaju terorizma i da za Vaše stavove o uključenosti zvanične Rusije u ta 

navodna dešavanja kroz odgovor na ovo poslaničko pitanje konkretizujete i da u 

isto vrijeme odgovorite koji je broj pripadnika bezbjednosnih službi NATO zemalja 

prijavljen u Crnoj Gori i koja je procjena broja pripadnika tih službi koji nijesu 

prijavljeni, kao i saradnika iz reda državljana Crne Gore, posebno onih koji imaju 

značajan položaj u svim sferama javnoga života, te da li njihovo prisustvo utiče 

na suverenost same Crne Gore i na samostalnost ključnih državnih organa u 

vođenju ustavom povjerenih poslova?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Srđan Darmanović, ministar 

vanjskih poslova, a Predrag Bulatović je komentarisao odgovor. 

4. Poslanik Ervin Ibrahimović: 

„Da li Vlada Crne Gore planira da u 2018. godini otvori generalni konzulat 

u Istanbulu i ambasadu u jednoj od skandinavskih zemalja?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Srđan Darmanović, ministar 

vanjskih poslova, a Ervin Ibrahimović je komentarisao odgovor. 
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Dr Damiru Šehoviću, ministru prosvjete, poslanička pitanja postavili su: 

 

1. Poslanica dr Branka Bošnjak: 

„Kao neko ko je pored ministarske funkcije i predavač na Univerzitetu 

Crne Gore, interesuje me kako doživljavate ovu brutalnu „sječu“ kadrova na 

Univerzitetu koji su podržali bivšu rektorku Vojvodić i kakva se poruka šalje 

akademskoj i široj zajednici ovakvim radikalnim potezima. Priliči to Univerzitetu 

koji bi trebao da je hram slobodne misli?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Damir Šehović, ministar prosvjete, 

a dr Branka Bošnjak je komentarisala odgovor i postavila dopunsko pitanje: 

„Da li Vam je poznato da će možda biti podnešena kolektivna tužba protiv 

Univerziteta Crne Gore zbog načina naplate poreza na nepokretnosti, odnosno 

stanova dobijenih od Univerziteta Crne Gore jer su isti tretirani kao sekundarni 

objekti a ne kao primarni?“ 

Dr Damir Šehović, ministar prosvjete, dao je odgovor na dopunsko pitanje. 

2. Poslanik dr Budimir Aleksić: 

1) „Zašto Vlada Crne Gore ignoriše ustavnu normu o ravnopravnosti 

ćiriličnog i latiničnog pisma, što se najbolje vidi po tome kako su ispisani nazivi 

državnih institucija, javnih ustanova, putokazi, nazivi ulica i naseljenih mjesta 

itd.?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Damir Šehović, ministar prosvjete, 

a dr Budimir Aleksić je komentarisao odgovor.  

2) „Da li Ministarstvo prosvjete planira izradu novih nastavnih planova i 

programa za predmet istorija u osnovnim i srednjim školama, te izradu novih 

udžbenika istorije, s obzirom na činjenicu da postojeći udžbenici obiluju 

falsifikatima, neistinama, tendencioznim i ideološki obojenim interpretacijama 

istorijskih događaja, kao i uvredljivim sadržajima na račun pojedinih naroda u 

Crnoj Gori?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Damir Šehović, ministar prosvjete, 

a dr Budimir Aleksić je komentarisao odgovor. 

 

Mr Predragu Boškoviću, ministru odbrane, poslanička pitanja postavili su: 

 

1. Poslanik Milan Knežević: 

„Nedavno ste na konferenciji o bezbjednosti u prisustvu američke 

ambasadorke izjavili da „moramo da osmislimo kontramjere za naše 

neprijatelje“. Tražim od Vas da taksativno navedete države, organizacije i 

pojedince koji su neprijatelji Crne Gore?“ 
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Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Predrag Bošković, ministar 

odbrane, a Milan Knežević je komentarisao odgovor. 

2. Poslanik dr Strahinja Bulajić: 

„S obzirom da se nastavlja krčmljenje vojne imovine, te s tim u vezi i 

stranom biznismenu Petrosu Statisu se iznajmljuje dio vojnog aerodroma u 

Golubovcima, da li će dio tih sredstava biti usmjeren na poboljšanje standarda 

vojnika i starješina, po ljudskim i materijalnim resursima najsiromašnije vojske 

u regionu, a ipak članice NATO pakta?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Predrag Bošković, ministar 

odbrane, a dr Strahinja Bulajić je komentarisao odgovor. 

 

Osmanu Nurkoviću, ministru saobraćaja i pomorstva, poslaničko pitanje  

postavila je: 

 

1. Poslanica Jovanka Laličić: 

„Kada će otpočeti i koji je rok za završetak radova na rekonstrukciji 

magistralnog puta M-2 Tivat - Jaz do aerodroma Tivat? Da li Ministarstvo 

saobraćaja i pomorstva, odnosno Vlada planiraju i nastavak ove investicije – 

izgradnju bulevara odnosno proširenje puta od Aerodroma do centra grada i 

dalje?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Osman Nurković, ministar 

saobraćaja i pomorstva. 

 

Pavlu Raduloviću, ministru održivog razvoja i turizma, poslanička pitanja 

postavili su: 

 

1.Poslanik Andrija Popović: 

„Ekološka situacija u Beranama i dalje je vrlo loša. Problem uklanjanja 

otpada nije riješen na adekvatan način. Građani su svakodnevno pogođeni 

lošom politikom uništavanja otpada, odnosno, nepostojanjem bilo kakve održive 

i dugoročne politike. Postavlja se pitanje da li je lokalna vlast u Beranama 

odlučila da dotuče građane i njihov zdrav život divljim deponijama i spaljivanjem 

smeća, zbog čega je zdravlje građana ugroženo a životna sredina kontaminirana. 

Šta nadležno ministarstvo može uraditi u cilju dugoročnog i održivog rješavanja 

ovog problema?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Pavle Radulović, ministar održivog 

razvoja i turizma, a Andrija Popović je komentarisao odgovor i postavio dopunsko 

pitanje: 
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„Što je sa realizacijom plana upravljanja otpadom do 2020. godine? 

Kakav je plan izgradnje sanitarnih deponija u Crnoj Gori i koji će prostor oni da 

pokrivaju?“ 

Pavle Radulović, ministar održivog razvoja i turizma, dao je odgovor na  

dopunsko pitanje. 

2. Poslanik Ervin Ibrahimović: 

„Šta planirate da preduzmete na polju poboljšanja ugrožene ekološke 

situacije u Pljevljima?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Pavle Radulović, ministar održivog 

razvoja i turizma, a Ervin Ibrahimović je komentarisao odgovor. 

3. Poslanik Petar Smolović: 

„Koje aktivnosti sprovodi Ministarstvo održivog razvoja i turizma na 

aktivaciji neaktivnih hotelskih kapaciteta na sjeveru Crne Gore, čijim ponovnim 

stavljanjem u funkciju bi se značajno unaprijedili kapaciteti sjevernog regiona za 

prijem većeg broja turista? Planiraju li se povlastice, subvencije, kreditne linije 

IRF-a i slično, povodom ovog za građane sjevernog regiona veoma važnog 

pitanja?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Pavle Radulović, ministar održivog 

razvoja i turizma, a Petar Smolović je komentarisao odgovor i postavio dopunsko 

pitanje: 

„Imajući u vidu interesovanje turističkih radnika, a i građana, kakvi su 

raspoloživi hotelski kapaciteti, s obzirom da je počela skijaška sezona?“  

Pavle Radulović, ministar održivog razvoja i turizma, dao je odgovor na  

dopunsko pitanje. 

4. Poslanik Nikola Rakočević: 

„Zašto još uvijek nije nastavljena izgradnja eko-efikasne zgrade u 

Podgorici i kada će to biti? Kada je planirano da objekat bude izgrađen i stavljen 

u funkciju?“  

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Pavle Radulović, ministar održivog 

razvoja i turizma, a Nikola Rakočević je komentarisao odgovor. 

5. Poslanik Genci Nimanbegu: 

„Molim Vas da mi navedete koje su aktivnosti koje je Vaše ministarstvo 

preduzelo u 2017. godini u vezi analize/raskidanja privatizacionih ugovora za 

slučajeve: 

- bivšeg hotela Galeb, sa naglaskom na zaključke Vlade CG od 

10.03.2016. godine; 

- bivšeg hotela Lido, posebno u vezi Aneksa ugovora iz 2012. godine. U 

slučaju hotela Lido očekujem odgovor i na osnovu kojeg dokumenta je utvrđen 

nivo zagađenosti Port Milene, a na osnovu kojeg je potpisan Aneks ugovora i 
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- lokacije Suka (bivšeg hotela Jadran). Dokle je stigao slučaj koji je 

pokrenut pred Privrednim sudom Crne Gore?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Pavle Radulović, ministar održivog 

razvoja i turizma, a Genci Nimanbegu je komentarisao odgovor. 

6. Poslanik Luiđ Škrelja: 

„Kada i na koji način će Ulcinjska solana biti zaštićena? Koje aktivnosti 

Ministarstvo održivog razvoja i turizma planira da sprovede u narednom periodu 

u cilju zaštite Solane? Da li će se zaštita zasnivati na studiji zaštite koja je 

inicirana tokom prethodnog mandata Vlade?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Pavle Radulović, ministar održivog 

razvoja i turizma, a Luiđ Škrelja je komentarisao odgovor. 

 

Kenanu Hrapoviću, ministru zdravlja, poslanička pitanja postavili su: 

 

1. Poslanica dr Vera Bulatović: 

„Kada će početi izgradnja gradske bolnice u glavnom gradu Podgorici, a 

koja je planirana projektom strateškog plana razvoja Glavnog grada za period 

2012-2017. godine, a za koji postoji i opisani ukupni budžet kao i vrijednost 

objekta, radova i opremanja, kao i zemljište i lokacija na kojoj bi se gradila 

bolnica?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dala je Slađana Pavlović, v.d. generalne 

direktorke Direktorata za međunarodnu saradnju i harmonizaciju propisa, a dr 

Vera Bulatović je komentarisala odgovor.  

2. Poslanik Suad Numanović: 

„Da li Ministarstvo zdravlja planira da naredne godine nabavi dva digitalna 

mamografa na jugu i sjeveru Crne Gore u cilju kvalitetnijeg dijagnostifikovanja 

karcinoma dojke?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dala je Slađana Pavlović, v.d. generalne 

direktorke Direktorata za međunarodnu saradnju i harmonizaciju propisa, a 

Suad Numanović je komentarisao odgovor.  

 

Kemalu Purišiću, ministru rada i socijalnog staranja, poslanička pitanja 

postavile su: 

 

1. Poslanica dr Ljiljana Đurašković: 

1) „U kojoj fazi se nalazi realizacija projekta „Socijalni karton-informacioni 

sistem socijalnog staranja?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 
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Odgovor na poslaničko pitanje dao je Kemal Purišić, ministar rada i 

socijalnog staranja, a dr Ljiljana Đurašković je komentarisala odgovor.  

2) „Da li je i kada urađena procjena rizika radnih mjesta u Kliničkom 

centru, kao i u drugim javnim zdravstvenim ustanovama Crne Gore?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Kemal Purišić, ministar rada i 

socijalnog staranja, a dr Ljiljana Đurašković je komentarisala odgovor.  

2.Poslanica Branka Tanasijević: 

„Da li će se u narednom periodu nastaviti sa otvaranjem dnevnih boravaka 

za stare u lokalnim sredinama, jer je to jedan od načina da se utiče na kvalitet 

života ovog dijela populacije?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Kemal Purišić, ministar rada i 

socijalnog staranja, a Branka Tanasijević je komentarisala odgovor.  

 

Suzani Pribilović, ministarki javne uprave, poslaničko pitanje postavila je 

 

1. Poslanica Marina Jočić: 

    „Šta ćete uraditi da zaštitite odredbu Ustava koja garantuje jednakost 

ćiriličnog i latiničnog pisma s obzirom da je iz javne komunikacije ćirilica potpuno 

izbačena?“ 

      Odgovor na poslaničko pitanje dala je Suzana Pribilović, ministarka javne 

uprave, a Marina Jočić je komentarisala odgovor.  

 

*  *  * 

 

 Sjednica je završena 27. decembra u 15 sati i 40 minuta.  

 Prekucani fonografski zapis sa sjednice čini sastavni dio ovog zapisnika.  

 

 

 Broj: 00-61/17- 23/3 

 Podgorica, 27. decembar 2017. godine 

 

 

SKUPŠTINA CRNE GORE 26. SAZIVA 
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 Aleksandar Jovićević                                                                   Ivan Brajović 


